

《单词百科:subacute是什么意思?subacute怎么发音?subacute的解释和用法》

英语单词subacute是什么意思?subacute怎么读?subacute怎么发音?简答网为您整理了subacute的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



subacute怎么读

subacute的读音:['s b 'kju:t]

subacute的意思

1、adj.稍尖的,亚急性的;

subacute的相关词组

- 1、Subacute sclerosing Panencephalitis 亚急性硬化性全脑炎;
- 2、subacute sclerosing panencephalitis 亚急性硬化性全脑炎;

3、SubAcute Liver Failure 亚急性肝衰竭

subacute的双语例句

1、Acute and subacute hepatic necrosis more than complicates hepatitis in the elderly.

上了年纪的肝炎患者往往并发急性与亚急性肝坏死。

2、MRI exhibited signal intensity of acute and subacute or chronicity premature hematoma.

MRI显示为急性期血肿和亚急性期血肿或慢性早期血肿信号。

3、Subacute sclerosing panencephalitis (SSPE) is a serious disorder of central nervous system caused by defective measles virus.

亚急性硬化性全脑炎 (SSPE) 是由缺陷型麻疹病毒引起的严重的中枢神经系统疾病。

4、Between these episodes, subacute abdominal pain is manifest and the horse may assume a sitting-dog position.

在这些间歇期, 可出现亚急性腹痛, 马可呈犬坐姿势。

5、Method: 15 patients with subacute fat embolism syndrome were observed and nursed.

方法观察和总结15例亚急性脂肪栓塞综合征患者的治疗过程。

6、Objective : To evaluate the value of nuclear medicine in the diagnosis of subacute thyroiditis.

目的: 评估核医学在亚急性甲状腺炎诊断中的价值。

7、A tentative diagnosis of subacute combined degeneration was made, and he was admitted for further investigation.

暂时作出了亚急性脊髓混合变性的诊断.病人为进一步检查而入院。

8、Unusual Case of subacute Combined Degeneration of spinal cord.

亚急性脊髓混合变性(罕见病例)。

9、Conclusion: The successful treatment of subacute fat embolism syndrome need cooperation of nursing.

结论做好亚急性脂肪栓塞综合征患者的护理是保证治疗成功的重要措施.

10、 Objective To explore the diagnostic value of subacute thyroiditis by fine needle aspiration cytology (FNAC).

目的探讨针吸 细胞学 诊断亚急性甲状腺炎的价值.

11、 Objective : To investigate the out-come of thoracolumbar instability fractures in subacute period.

目的: 探讨胸腰椎不稳定骨折亚急性期的治疗效果.

12、 Who knows what kind of disease subacute thyroiditis is?

谁知道亚急性甲状腺炎是什么样的病 啊 ?

13、 Space-occupying lesions often cause subacute, progressive headache.

占位性病变常常引起亚急性、 渐进性头痛.

14、 Objective : To evaluate the effect of nursing in subacute fat embolism syndrome.

目的总结亚急性脂肪栓塞综合征的治疗和护理体会.

15、 Results Normal ECG was 90.3 % and subnormal DCG was 84.9 % in recover-term subacute patents.

结果恢复期亚急性型克山病患者在ECG90.3%正常情况下,84.9%的DCG出现异常.

以上是简答网为您整理的subacute怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于subacute的用法

、subacute的释义、subacute的相关

详情请点击 : <https://dict.jiandongshicai.cn/subacute>